
 

 

  
We gaan een nieuw jaar tegemoet, maar zijn nog niet van de corona 

maatregelen af. Het is geweldig hoe de meeste mensen in het afgelopen 

jaar, ondanks de beperkingen, toch hun werk hebben gedaan.  

Laten we met z’n allen proberen ons de komende tijd zo goed mogelijk aan 

de corona regels te houden en hopen dat we daardoor in de loop van 2022 

weer van ons gewone leven kunnen gaan genieten.  

Dat is onze wens voor u allen. 

 

 

De huurdersvereniging zet zich ook in 2022 in  

voor de belangen van de huurders. 

 

Bestuur Huurdersvereniging De Sleutel 
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                           Nieuwsbrief december 2021 

 

Het jaar 2021 loopt ten einde. Een jaar dat we niet snel zullen vergeten, al 

zouden we dat mogelijk wel willen. De invloed van de corona pandemie is 

enorm. Laten we hopen dat in het komende jaar die situatie ten goede 

keert. 

Afscheid. 

In oktober hebben we afscheid moeten nemen van ons bestuurslid Bart 

Jansen. Hij was al enige tijd ernstig ziek. Bart heeft zich vele jaren ingezet 

voor de belangen van huurders. We wensen zijn vrouw en verdere familie 

veel sterkte. Helaas mocht Bart de Algemene Ledenvergadering op 13 

oktober 2021 niet meer meemaken. 

 

Algemene Ledenvergadering. 

We waren juist blij dat we weer een gewone Algemene Ledenvergadering 

konden houden. Vorig jaar moest die noodgedwongen op papier worden 

afgewerkt. Deze keer konden we elkaar weer ontmoeten in de zaal van De 

Plok in Didam. We begonnen die bijeenkomst dan ook met koffie met 

gebak. We waren ook blij met de komst van meer mensen dan verwacht.  

 



Er waren 2 bestuursleden aftredend en herkiesbaar, Irma de Ridder en 

Gerhard Naves. Beide werden met algemene stemmen herkozen. 

Bovendien werd Richard van ’t Veen uit Zeddam gekozen als  nieuw 

bestuurslid. Richard heeft veel ervaring als lid van de ondernemingsraad 

van het bedrijf waar hij werkte. 

 

 
 

Na de pauze was het woord aan Sandra Schouten en Laura Westerhof van 

Plavei. Zij gaven een toelichting op de grote renovatieprojecten, en vooral 

wat dat betekent voor de bewoners. Voor de bewoners levert dat nogal 

wat overlast op, dat kan nu eenmaal niet anders. Het mooie is dat hun huis 

wel comfortabeler wordt en dat de energierekening naar beneden gaat. 

Van de mogelijkheid tot het stellen van vragen werd veel gebruik gemaakt. 

Na afloop kregen de aanwezige leden een mooie tas en een praktische led 

zaklamp mee naar huis, als dank voor hun betrokkenheid. 

 

 

 

  

 

Wij wensen u  

aangename kerstdagen 

en een voorspoedig  

2022 
 

Bestuur Huurdersvereniging De Sleutel 

  

  


